
De ce iubim Romania si ce putem face ca ea sa ne iubeasca inapoi
Indiferent cate nedreptati inradacinate in zeci de ani de tacere au loc la nivel inalt si ne-au

impiedicat la dezvoltarea noastra ca popor eu am ales sa iubesc si sa cred in ceva mai bun .Consider
ca atunci cand vom inceta sa cautam fericirea in alte parti si ne vom multumi cu ce avem-si avem
destule, vom putea schimba ceva.Dumnezeu a ascuns fericirea inauntrul nostru,pacat ca o cautam in
alte parti.Romania reprezinta mostenirea noastra lasata de stramosi, o mostenire capatata cu pretul
propriei vieti.De ce or fi luptat atat ? Poate daca ne subordonam unui alt popor si apartineam unei
alte tari ne dezvoltam altfel,si am fi fost fericiti.Dar nu, ei au ales sa lupte si stiti de ce? Pentru ca
aveau lucruri pretioase de aparat, pentru ca nu i-ar fi lasat pe altii sa isi atribuie munca lor sau sa
duca la disparitia patriei lor.

Arte ,mestesuguri,traditii ,leacuri,cultura,peisaje avem de toate inca din cele mai vechi timpuri.
Avem o tara roditoare,pamanturi fertile, paduri ,mare, orase pitoresti, monumente unice. Dar  cand
vom inceta sa ne vindem aurul pe bani marunti?

Suntem predispusi sa dam vina pe altii,fara sa ne dam seama ca defapt si noi suntem la fel, doar
ca nu ocupam pozitii care sa evidentieze neaparat anumite aspecte.Schimbarea trebuie sa inceapa
din interiorul fiecaruia si cel mai important e ca temelia sa fie iubirea fata de noi si fata de ceilalti
pentru ca fara ea traim in bezna si degeaba.

Eu am ales Romania. Tu ce alegi ?
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